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Relativity, nonlocality, and the newly revived theory of ether

Guangjun Caoa)

C310P, UPC, Georgian College, One Georgian Drive, Barrie, Ontario, L4M 3X9, Canada

By examining various scenarios of relative motion that involves a light source and an observer or observers, we clarify both the content of the constancy of the speed of light and that of the principle of relativity; and in doing this, we have thoroughly explored the idea of light speed being as a medium property, and drop it only when the circumstances force us to do so. And as a result, we have found a new way, namely, the nonlocal nature of reality, to reconcile light speed's independence of the motion of its source and the principle of relativity that is interpreted in this paper. The nature and cause(s) of the Global Positioning System relativistic effects are also studied.

En examinant des scénarios différents de mouvement relatif impliquant une source optique et un observateur ou des observateurs, nous clarifions tant le contenu de la constance de la vitesse de la lumière que ce du principe de la relativité; et en faisant ça, nous avons tout à fait exploré l'idée de la vitesse de la lumière étant comme une propriété du milieu et le laissons tomber seulement quand la circonstances nous forcent a faire comme ça. Et par conséquent, nous avons trouvé une nouvelle voie, à savoir, la nature nonlocale de la réalité, pour réconcilier l'indépendance de la vitesse de la lumière du mouvement de sa source et le principe de relativité qui est interprété dans cet article. La nature et la/les cause(s) des effets relativistes GPS sont aussi étudiées.
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